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درمکتب امام

ازقدرتاسلاماحساسخطرمیکنند
شــما بدانيد، هرچه تبليغات دنيا و شــياطين دنيا بر ضد شما مى گويند، دليل بر قدرت 

شماســت. اگر شــما يك ملت قدرتمند نبوديد به تبع اسلام و به تبع پاسداران حقيقى اسلام، 

اينها با شــما كار نداشــتند. اين همه تبليغاتى كه شما الآن در دنيا مى بينيد كه هر وقت يك 

راديوى خارجى را باز بكنيد مى بينيد كه راجع به ايران يك تبليغ سوئى دارد - ولو با صورت هاى 

مختلف - اين براى اين اســت كه، فهميدند اينجا قدرت اســت، احساس خطر كردند از شما 

جوان ها، احساس خطر كردند از شما قواى مسلحه. اين احساس خطر است كه راه افتادند 

اين ور، آن ور، همه جا دنبال اين اند كه يك فكرى بكنند كه اين را خاموشش كنند.
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سرویسسیاسی-
پنج شــنبه هفته گذشــته، فاز دوم پالایشگاه ستاره خلیج فارس که دستاورد دیگری از متخصصان قرارگاه سازندگی 

خاتم الانبیاء)ص( سپاه است، با حضور رئیس جمهور در بندرعباس به بهره برداری رسید.
ساخت این پالایشگاه در دولت دهم و با وجود سخت ترین شرایط تحریم آغاز شد. »ستاره خلیج فارس« می تواند روزانه 
360 هزار بشکه را در قالب سه فاز 120 هزار بشکه ای پالایش کند. تولید روزانه 36 میلیون لیتر بنزین با کیفیت یورو5، 

از جمله تولیدات این پالایشگاه است.
قرارگاه خاتم الانبیاء )ص( تنها یکی از ظرفیت های بزرگ داخلی است. صاحب نظران می گویند 80 تا 90 درصد قرارداد 
با توتال )توسعه فاز 11 پارس جنوبی( قابلیت اجرا توسط شرکت های ایرانی را دارد. پس چرا از این ظرفیت های بی دریغ 
ملی غفلت می کنیم؟ همان گونه که دیپلماسی انفعالی به خسارت ختم شد، التماس اقتصادی نیز آورده ای جز زیان و ضرر 

برای ما به همراه نخواهد داشت.
اما نکته قابل توجه اینجاست که این اقدام ارزشمند متخصصان ایرانی توسط روزنامه های زنجیره ای بطور کامل سانسور 
شد و تنها یکی دو روزنامه مدعی اصلاحات در صفحه اول خود این خبر را منعکس کردند و همین چند روزنامه هم نقش 

سپاه در این پروژه را سانسور کردند!
فضای حبابی دیگر اقناع کننده نیست 

روزنامه آرمان در مطلبی نوشت:»با وجود آنکه که در ماه های اخیر نوسانات شدید بازار طلا و ارز ثبات بازار را هدف گرفته 
برخی از مسئولان اقتصادی هنوز صحبت از حباب به میان می آورند. این درحالی است که جامعه دیگر با این اظهارات قانع 
نشده و در مقابل چنین اوضاعی پاسخی منطقی می خواهند. در این میان مسئله لزوم ترمیم کابینه و یا حتی تیم اقتصادی 

دولت یکی از مهم ترین مطالبات امروز...از رئیس جمهور است«.
گفتنی است طی هفته های اخیر موج گرانی کم سابقه ای وارد اقتصاد ایران شد، از طرفی گرانی قیمت دلار که از سال 
پیش شــروع شــده بود و پس از تعطیلات عید اوج گرفت، اثر خود را بر بازار های دیگری مانند مســکن، سکه، خودرو و... 

گذاشت و از طرف دیگر برخی اقلام مصرفی مردم با افزایش قابل توجهی روبه رو شد.
نکته ای که در این میان مهم است اینکه صرفا با حباب نامیدن گرانی ها، مشکلات اقتصادی حل نمی شود و مردم از 
دولتمردانشان انتظار اقدام عملی دارند که این اقدامات هم با تکیه بر توانمندی های داخلی و مدیریت جهادی محقق می شود.

روحانی به جای شعار، نظام اقتصادی با ثبات را پیگیری کند
روزنامه بهار در مطلبی با عنوان »روزهای دشوار روحانی« راه حل ارائه شده توسط وی در جلسه هم اندیشی با مدیران 
اجرایی کشور را غیرواقع بینانه،شعار گونه و شتابزده توصیف کرده و نوشت:»در یک نگاه واقع بینانه،روحانی هم در ایجاد 
این شرایط نقش دارد. تیم اقتصادی او نتوانسـت به وعده های اقتصادی خود خوب عمل کند...بحران زنجیره ای ارز و افزایش 
افسار گسیخته طلا و همچنین افزایش تصاعدی قیمت کالاهای اساسی نشــان داد که تیم اقتصادی او فشل و بسیار ناکارآمد 
اســت و دولت او به رغم همه وعده ها، برنامه ای برای مهار بحران ارز و حل مشــکلات اقتصادی ندارد. در این وضعیت راه حلی 
که روحانی در نشست اخیر هم اندیشی مدیران ارشد خود ارائه کرده است بسیار هم غیرواقع بینانه،شعار گونه و شتابزده به 
نظر می رسد.راه حلی که بایــد در پیش روی روحانــی در فایق آمدن به مشــکلات جاری قــرار بگیرد، نــه الزاما از مسیر 
اســتعفا می گذرد و نه فرافکنی و احاله دادن این مشــکلات به عوامل نامرئی و دست های پنهان. روحانی باید به جای توسل 
جســتن به فرضیه های پوســیده و نخ نمای دایی جان ناپلئونــی در توجیه شرایط، ضمن تعقیب سیاست آشتی جویانه و 
تعامل با جهان باید اولویــت نظام اقتصادی بــا ثبات را در دستور کار قرار دهد و با تغییر تیم اقتصادی توانمند و گماردن 
افراد خبره و کاردان اقتصاد، از حجم عظیم معاملات قماری نظیر نظام تکاثر طلبی و مال اندوزی و همچنین ســودهای 

نجومی حاصــل از معاملات رانتی جلوگیری کند.«
گفتنی است در حالی که مردم انتظار دارند درباره مشکلاتی که در حوزه اقتصادی اعم از نرخ ارز و سکه و افزایش افسار 
گسیخته قیمت ها، اقدام عملی و داخلی از دولت ببینند یا حداقل گزارش و اظهار نظر درستی راجع به دلایل آن بشنوند اما 
متاسفانه دولتی ها تلاش می کنند منشاء این مشکلات را به منتقدان و یا جناح رقیب نسبت دهند یا با طرح مباحثی همچون 

موضوع تحریم ها یا ترامپ از زیر بار مسئولیت خود در ساماندهی به اوضاع معیشتی و اقتصادی مردم شانه خالی کنند.
الگوی مدعیان اصلاحات

روزنامه اعتماد در شماره روز گذشته خود گفت وگویی تاسف بار را از یک نماینده مجلس منتشر کرد.
این نماینده که از طیف موسوم به اصلاح طلب است در بخشی از این گفت وگو متذکر می شود: »ما باید به دنبال برجام 
داخلي باشــیم، نه برجام خارجي. البته روحاني پس از به ثمر رســاندن برجام، صحبت هایي در این مورد مطرح کرد. نکته 
مهم در این خصوص آن است که روحاني به تنهایي قادر به تحقق برجام داخلي نیست؛ بلکه آقاي لاریجاني هم باید پاي 
کار بیاید. آقاي آملي لاریجاني هم باید کمک کند، شمخاني و دیگر مسئولان اطلاعاتي و امنیتي نیز باید همکاري کنند 

تا مشکلات داخلي حل شود.«
از قدیم مرســوم بوده که افراد موفق ترین افراد یا مدل ها را الگو قرار می دادند. حال که این نماینده اصلاح طلب مدل 
برجام داخلی را مطرح کرده نخستین سؤالی که به ذهن می رسد این است که از مدل برجام چه موفقیتی حاصل شده که 

آن را الگو قرار داده اید؟!
به راســتی تاســف بار است که نماینده مجلسی که قرار است در راس امور باشد این چنین مدل شکست خورده ای را 

برای خود »وحی مُنزَل« قرار داده و آن را تبلیغ می کند.
اما در بخش دیگری این نماینده مجلس اظهارات محیرالعقولی برای برون رفت از مشــکلات اقتصادی بیان کرده و 
مدعی شده است که وقتی فتنه گران سال 88 در حصر هستند، وقتی برخی دراویش در زندان هستند )همان ها که اقدامات 

وحشیانه اواخر سال گذشته را مرتکب شدند( مشکلات اقتصادی حل نمی شود!!
به راستی علت گرفتاری جامعه به این مشکلات اقتصادی چیست؟ آیا تصدی مدیریت های مختلف نظام توسط کسانی 
مانند این نماینده که مسایل مختلف را با هم خلط می کنند و در هر شرایطی به تاختن با اسب مراد حزب خود می اندیشند 
دلیل این مشکلات نیست؟ آیا این نماینده و نمایندگانی از این دست می خواهند برای مشکلات اقتصادی جامعه راهکار 

ارائه دهند وقتی خود همه چیز را سیاسی و حزبی می بینند؟
جالب آنکه این نماینده در بخش دیگری از مصاحبه اش می گوید: » فکر مي کنیم راه حل مشکلات، کنار آمدن با آن 

دشمنان خارجي است اما حاضر نیستیم با خودي ها، داخلي ها و هموطنان خودمان کنار بیاییم.«!!
حتما این نماینده به یاد ندارند که سال 88 همان ها که اکنون سنگ شان را به سینه می زند چگونه حاضر نشدند با 
خودی ها و هم وطنان شان کنار بیایند و از آن بالاتر راه قانون را پیش بگیرند و در مسیر قانون حرکت کنند و لذا در راستای 

اراده خارجی ها 9 ماه مملکت را در آشوب فرو برند. 
دولت به دنبال مشکلات مردم نباشد 

روزنامه های زنجیره ای مشغول حاشیه سازی هستند!
وقتی که سخن از مشکلات فراوان اقتصادی مردم گفته می شود روزنامه های زنجیره ای به فکر رسالت و وظیفه همیشگی 
و قدیمی خود می افتند و آن به فراموشــی ســپردن مشکلات و اصلی کردن مسائل حاشیه ای، غیرمهم که همواره نیز با 

چاشنی تحریف و عبور از خطوط قرمز شرعی و اخلاقی همراه است.
روزنامه زنجیره ای شرق در شماره دیروز خود گزارشی درباره ورود زنان به ورزشگاه ها منتشر کرده و در مقدمه آن آورده 
است:»پیش از آغاز بازي هاي جام جهاني میهمان روزنامه »شرق« بودند؛ سه دختر شبیه همه دختراني که در خیابان از 
کنارمان رد مي شوند. با دست بندهایي که رویش آرم باشگاه پرسپولیس حک شده بود. آمده بودند تا از اشک ها و لبخندها و 
ترس هایشان وقت ورود به استادیوم بگویند. آنها فقط سه نفر از دختران ریش داري بودند که با لباس مبدل وارد استادیوم 
آزادي شــده اند. آمده بودند از لحظه باشــکوه ورود به ورزشگاه بگویند، آمده بودند از مرداني تعریف کنند که وقت گذر از 
گیت هاي ورزشــگاه براي اینکه شناســایي نشوند دورشان را مي گیرند. از مردهایي بگویند که وقتي روي سکوهاي آزادي 
مي نشینند به حرمت ورود زنان با لباس مبدل حرمت ها را رعایت مي کنند و وقت پایان بازي با آنها عکس یادگاري مي گیرند.«
در بخشی از این گزارش یکی از زنان که به قول روزنامه زنجیره ای شرق شجاعت به خرج داده و به استادیوم رفته بود 
از ناراحتی خانواده سخن می گوید و اظهار می دارد:»اولین بار که به ورزشگاه رفتم، کسي از خانواده ام اطلاع نداشت. در راه 
برگشــت که بودم تمام ســایت هاي خبري عکس من را گذاشته بودند. به خانه که رسیدم مادرم را دیدم که عصباني بود. 
چشم هایش کاسه خون و پرسید کجا رفته بودي؟ از شدت عجله که ریش مصنوعي را کنده بودم، صورتم زخم شده بود. 
گفتم به استادیوم رفته بودم، ببخشید. رفتم داخل اتاقم که مادرم سلسله وار با خودش حرف مي زد. دوستم دنبالم آمد و من 
را شب به خانه شان برد، آن قدر که مادرم عصباني بود. اما در بازي هاي بعدي به خانواده ام مي گویم که به استادیوم مي روم. 

متأسفانه خانواده من اهل رفتن به استادیوم نیستند.«
و روزنامه شــرق می نویســد:»هر چیزی بهایي دارد. آنها این بها را به جان خریده اند. حتي قهر و دعواي خانواده را هم 

به جان خریده اند.«
فارغ از اینکه مشــکلات امروز کشــور چیست؟ بیکاری جوانان و سفره های خالی خانواده ها و همه و همه که ناشی از 
مدیران مدعی اصلاحاتی است که در بدنه دولت نفوذ کرده و واقعیات جامعه را به فراموشی سپرده اند تلاش شرق برای قرار 
دادن زنان در برابر خانواده هایشان عجیب و در عین حال تاسف بار به نظر می رسد، تاسف بار از این جهت که جدا کردن 
زنان مســلمان ایرانی از خانواده های خود نقشــه ای است که از سال های پیش در دستور کار دشمنان این مرز و بودم بوده 

است و مدعیان اصلاحات مجری اوامر اربابان خارجی در این زمینه هستند.

مرگ جاهلی 
وجود مبارک حضرت عبدالعظیم)ع( معاصر امام هادي)ع( صاحب زیارت 
»جامعــه کبیره« بود. مهم ترین مطلبي که حضرت عبدالعظیم به عرض امام 
زمان خود رساند این بود که عقاید و ایمان خود را به محضر حجّت زمان خود 
عرضــه کرد. بــه وجود مبارک امام هادي عرض کرد: من عقاید و ایمانم را به 
حضور شما گزارش مي دهم هر کدامش درست بود امضا کنید و اگر کم بود یا 
زیاد بود راهنمایي کنید. وجود مبارک امام زمان آن روز یعني حضرت هادي)ع( 
سخنان حضرت عبدالعظیم را گوش داد، حضرت عبدالعظیم هم عرض کرد من 
به وحدانیّت خداي سبحان معتقد هستم، با اسماي حُسنایش او را مي شناسم، 
مراحل توحید را که پایان برد، در باره رسالت انبیا سخن گفت، درباره رسالت 
وجود مبارک پیغمبر اسلام)ص( سخن گفت، درباره امامت ائمه)علیهم السلام( 
سخن گفت تا رسید به امامت خود حضرت هادي. وجود مبارک امام فرمود: 
بعد از من امام یازدهم امام عســکري اســت و بعد از او وجود مبارک حضرت 
حجّت است و او را کسي نمي بیند، یک سلسله مطالبي درباره دشواري زمان 
غیبت ذکر کرد. حضرت عبدالعظیم حسني)رض( عرض کرد بعد از این اصول، 
از نظر فروع دین ،من معتقدم به نماز، روزه، زکات، حج، جهاد، امر به معروف، 
نهي از منکر، این مســائل را ذکر فرمود، معتقدم به اینکه معراج پیغمبرحق 
اســت. وجود مبارک امام هادي غیر از آن مسئله امام یازدهم و امام دوازدهم 
را که اضافه کرد و تعلیم فرمود، فرمود این دیني اســت حق و ثابت باش »وَ 
تَکَ اللهُ«.)1( این نشــان مي دهد که انسان باید عقیده خود را عرضه کند بر  ثبََّ

کتاب و سنّت الهي، بر قرآن و عترت یعني بر ثقلین.
مرگجاهلی،برآیندزندگیجاهلی

وجود مبارک حضرت عبدالعظیم حســني چندین حدیث از وجود امام 
هادي و ائمه قبلي نقل مي کند، یکي از آن احادیث این است که »مَنْ مَاتَ وَ 
لمَْ یعَْرِفْ إمَِامَ زَمَانهِِ مَاتَ مِیتَهًًْ جَاهِلیَِّهًْ«؛)2( اگر کســي بمیرد و امام زمانش را 
نشناســد، مرگ او مرگ جاهلیت است. در زمان وجود مبارک حضرت امیر، 
امام زمان علي بن ابیطالب بود و همچنین تا زمان حضرت حجّت هر کســي 
باید امام زمان خود را بشناســد، گذشــته از اینکه ائمه قبلي را باید بشناسد. 
این حدیث نوراني نشان مي دهد که جاهلیتِ مرگ به جاهلیتِ حیات وابسته 
است؛ اگر زندگي، زندگي جاهلي بود مرگ هم مرگ جاهلي است. اگر زندگي 
عقلاني بود ،مرگ هم عقلاني است.مرگ، عصاره زندگي است، اینکه خدا فرمود: 
»کُلُّ نفَْسٍ ذَائقَِهًُْ المَْوْتِ«،)3(یعني انســان در هنگام مرگ، عصاره زندگي خود 

را مي چشد. به تعبیر حکیم فردوسي)رض(:
 اگر بار خار است خود کِشته اي           وگر پرنیان است خود رشته اي)4(

عصارهزندگی
یک وقت انسان درخت میوه ثمربخش شیریني مي کارد، آن وقت عصاره 
آن میوه را به او مي چشانند. ما این درختي را که داریم غرس مي کنیم اگر ـ 
إن شاءالله ـ شجره طیبه بود میوه شیرین مي دهد، عصاره این میوه را در هنگام 
مرگ مي چشیم: »کُلُّ نفَْسٍ ذَائقَِهًُْ المَْوْتِ«، مرگ عصاره زندگي است، شیرین 
است براي ما. مرحوم کلیني)رض( در جلد پنجم کافي نقل کرد که هیچ لذّتي 
براي مؤمن بالاتر از لذّت مرگ نیســت. چون در آن حال ائمه)علیهم السلام( 
را مي بیند. الآن تمام فخر ما این اســت که دست ما به ضریح سالار شهیدان 
برسد، ولي طبق نقل مرحوم کلیني در کتاب جنائز کافي، چهارده معصوم به 
بالیــن محتضر مي آیند که لذّتــی بالاتر از این فرض ندارد؛ لذا در همان باب، 
مرحوم کلیني نقل کرد که هیچ لذّتي براي مؤمن به اندازه لذّت مرگ نیست.
)5( خود پیغمبر را مي بیند، امیرالمؤمنین را مي بیند.در آن روایت دارد که هیچ 
لذّتي براي مؤمن به اندازه لذّت مرگ نیست؛ براي اینکه این شربتي که انسان 
مي نوشد عصاره زندگي اوست. همین گونه احادیث را مرحوم حکیم فردوسي 
که از بزرگان علماي شیعه است آن روزي که نام مبارک حضرت امیر بردن، 

قتل را به همراه داشت او به صراحت و به شهامت گفت:
که من شهر علمم علي ام دَر است  درست این سخن قول پیغمبرست)6(

مگر آن روز از غیر فردوسي این حرف را کسي تحمّل مي کرد!؟ روز حکومت 
جبّار ثقفي ها. اگر ایشان مي گوید:

اگربارخاراستخودکِشتهايوگرپرنیاناستخودرشتهاي
محصول همین احادیث نوراني است و هیچ دردي براي انسان بدتر از درد 
مرگ نیســت. سرطان و امثال سرطان درد دارد، ولي قابل تحمّل است، براي 
اینکه انســان مي ماند؛ اما مرگ قابل تحمّل نیست، براي اینکه روح را از تمام 
ذرّات بدن، از پوســت و گوشت و استخوان، از همه اینها بیرون مي کِشند؛ لذا 
مرگ نظیر ندارد. اگر مقداري از گوشــت دســت ما را ببُرّند چرا درد مي آید؟ 
چون روح را دارند جدا مي کنند، براي اینکه این زنده است بدون تخدیر، بدون 

بیهوشي این روح را دارند از او مي گیرند که این درد دارد.
ضرورتمانوسبودنبانامویادائمه

در هنگام مرگ کســي را تخدیر نمي کنند، آمپول بیهوشي نمي زنند، از 
گوشــت، پوست، اســتخوان از همه اینها روح را مي کِشند؛ لذا به هیچ وجه 
قابل تحمّل نیست و چون قابل تحمّل نیست انسان تسلیم مي شود.اما همین 
مرگ براي مؤمن روح و ریحان است. حضرت عبدالعظیم از وجود مبارک امام 
هادي)سلام الله علیهما( نقل مي کند حضرت به او فرمود: بهترین و حسّاس ترین 
موقعي که این اســامي و شناخت ائمه به درد انسان مي خورد آن وقتي است 
که نفس به حلقوم بیاید.در این کتاب هاي دعا مي بینید براي نماز صبح یک 
تعقیب اســت، براي نماز ظهر یک تعقیب است، براي نماز مغرب و عشا یک 
تعقیب اســت؛ اما یک تعقیبي اســت مشترک بین همه نمازها، این »رَضیتُ 
باِلَلهّ رَباًّ«)7( از آن تعقیبات مشــترک است که بعد از هر نمازي انسان مي تواند 
این را بخواند، براي اینکه در قبر از ما سؤال مي کنند که ائمه شما چه کساني 
هســتند؟ نام اینها باید در زبانمان باشد، مرحوم سید ابن طاووس)رض( این 
اســامي مبارک ائمه)ع( را روي نگین انگشــتري حک کرد و وصیت کرد که 
بعد از مرگ من این را روي زبان من بگذارید تا فرشــته ها که سؤال مي کنند 
امام اوّل کیســت؟ امام دوم کیست؟ من زبانم باز باشد.)8( این است که انسان 
تا مي تواند اســامي این ذوات قدسي را تکرار کند ،این جزء تعقیبات مشترک 

است که بعد از هر نمازي مي شود خواند.
 وجــود مبارک حضرت هادي)ع( به حضــرت عبدالعظیم)ع( فرمود نام 
ائمه در همه موارد نافع است، ولي ضروري ترین و مهم ترین وقتي که به درد 
انسان مي خورد آن وقتي است که روح به گردن برسد، اینجا به درد مي خورد؛ 
لــذا این روایت را حضرت عبدالعظیم نقل کرد که »مَنْ مَاتَ وَ لمَْ یعَْرِفْ إمَِامَ 
زَمَانهِِ مَاتَ مِیتَهًًْ جَاهِلیَِّهًْ« زمانی مرگ، مرگ جاهلي اســت که حیات، حیات 
جاهلي باشد، وگرنه انسان در حال مُردن، نه عقلانیّت دارد نه جاهلیت، کاري 
نمي کند. در حال مرگ او را مي برند، کاري انجام نمي دهند، ولي مرگ عصاره 
زندگي اســت، اگر زندگي عقلاني بود که »ماتَ میتة عقلانیّهًْ« و اگر جاهلي 

.» بود »ماتَ میتهًًْ جاهلیّهًًْ
بیاناتحضرتآیتاللهجواديآملي)دامظله(درجلسهدرساخلاق
دردیدارباجمعیازدانشجویانوطلاب،قم؛95/4/31
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دادستانتهرانگفت:دعوتوشرکتدر
آشوبواغتشاشجرماستومجازاتبسیار
ســنگینیهمدارد،بنابرایندوستانیکهادعا
دارندشــرکتدرتظاهراتجرمنیست،حرف

خودرااصلاحکنند.
به گزارش فارس، عباس جعفری دولت آبادی در 
جمع خبرنگاران در پاسخ به سؤالی درباره احکام صادره 
برای برخی دانشــجویان در ارتباط با حوادث دی ماه 
سال 96 و درخواســت وزارت علوم در این خصوص، 
اظهار داشــت: سؤال سختی کردید اما مجبور هستم 
پاسخ بدهم. شرکت در آشوب و اغتشاش جرم است و 

این به قشر خاصی هم ربط ندارد.
دولت آبادی افزود: اخیراً برخی از طرفداران اینها هم 
گفته اند که اصلًا شرکت در این تظاهرات جرم نیست. 
چه کســی این حرف را زده؟ قانون می گوید شرکت 
در آشوب و اغتشــاش و دعوت به آشوب و اغتشاش 
جرم است و مجازات بسیار سنگینی هم دارد. بنابراین 
دوستانی که ادعا دارند شرکت در تظاهرات جرم نیست، 

این حرف خود را اصلاح کنند.
وی ادامه داد: اولاً حوادث دی سال 96 تظاهرات 
نبود بلکه آشوب و اغتشاش بود. پس اینکه یک کسی 
بیاید و بگوید من دانشجو هستم و در تظاهرات شرکت 
می کنم نمی شود. تظاهرات قانونی نیاز به مجوز دارد. 
اینها مجوز نداشتند بلکه ریخته اند در خیابان و آتش 
زده اند و شعارهای ساختارشکنانه داده اند و پلیس آنها 

را دستگیر کرده است.
دادستان عمومی و انقلاب تهران تاکید کرد: نکته 
دوم این است که برخی مدعی هستند تعداد این افراد 
11 نفر و برخی نیز ادعا دارند 6 نفر است. ما تا کنون 
پنج نفرشان را شناسایی کردیم که برایشان حکم صادر 
شــده است که اینها فرصت اعتراض دارند اما به جای 

اینکه اعتراض کنند، فضاسازی می کنند. پیشنهاد ما این 
است که این افراد به محکومیت خود اعتراض کنند و 
در مرحله تجدیدنظر اگر دادگاه احســاس کند اینها 
واقعاً قصد مجرمانه نداشتند، می تواند کمک کند اما به 
نظر من به جای فضاسازی های متعدد و به جای اینکه 
بگویند اصلًا شرکت در تظاهرات جرم نیست که این 
حرف را رد و تاکید می کنم شرکت در آشوب و دعوت 
به آن جرم است، بروند به محکومیت خود اعتراض کنند.
دولت آبادی درباره درخواست وزارت علوم، افزود: 
وزارت علوم تا این لحظه به ما رســماً اسامی را نداده 
است و بعد از پیگیری های تلفنی، نام چند نفر را دادند. 
این تعدادی که ما شناسایی کردیم، احکام شان صادر 
شده و توصیه می کنیم به احکام خود اعتراض کنند و 
دادگاه های تجدیدنظر به این نکات توجه خواهند کرد.

وی درباره میزان محکومیت های حبس صادره نیز 
گفت: احکام صادره متفاوت و از یک تا پنج سال حبس 
است. البته برخی از اینها چند فقره اتهام دارند و تا هشت 
سال حبس هم گرفته اند؛ بنابراین اشد محکومیت که 

پنج سال است، اجرا می شود.
دادستان تهران ادامه داد: برخی از این دانشجویان 
مربوط به جریان های سیاسی هستند؛ نه جریان های 
سیاسی داخل نظام بلکه ممکن است از گروه های خاصی 
باشند و اگر احکام شان شدید بوده به همین لحاظ است. 
بنابراین نمی شود برای همه یک حکم واحد صادر کرد.
وی گفت: پیشنهاد ما این است که ابتدا وزارت علوم 
اسامی اینها را به ما بدهد تا پرونده شان را ببینیم. اگر 
واقعاً نهادهای امنیتی و پلیس به ما گزارش بدهند که 
اینها آن طور که در گزارشات اولیه آمده، نبوده اند حتما 

محاکم به آنها توجه می کند.
دادســتان تهران در پاسخ به سؤال دیگری مبنی 
بر اینکه اخیراً احمد توکلی به عنوان مسئول دیده بان 

شــفافیت گفته برای آقای سیف و 10 نفر از مدیران 
بانکی و مسئولان اقتصادی پرونده تشکیل و جرم انگاری 
شده است اظهار داشت: ما سخنگوی ایشان نیستیم 
که بدانیم 10 نفر است یا خیر. مجلس یک پرونده ای 
در اجرای ماده 204 آیین نامه مجلس شورای اسلامی 
در ارتباط با بحث موسســات به دادستانی فرستاده و 
در آنجا اعلام کرده که بانک مرکزی نظارت مستوفی 
نکرده است. این پرونده به شعبه بازپرسی ارجاع شده 
و تحقیقات مبســوطی صورت گرفته ولی هنوز اتخاذ 

تصمیم نشده است.
4۰قرارداددرپروندهاملاکشهرداری

فسخشد
جعفری دولت آبادی همچنین درباره پرونده فساد 
در شــهرداری تهران گفت: در ارتباط با شــهرداری 
پرونده هــای زیادی به ما ارجاع می شــود و این الزماً 
به معنی پذیرش فساد نیست. حتی در دوره شهردار 
اسبق نیز پرونده هایی می آمد که چه بسا خود شهرداری 
شاکی بود؛ بنابراین شاید تعبیر »فساد در شهرداری« 

تعبیر خوبی نباشد.
وی با بیان اینکه حدود 80 پرونده که ظرف چند 
سال گذشته به دادستانی تهران ارسال شده بود، اتخاذ 
تصمیم شده است، افزود: اگر منظور شما پرونده املاک 
شهرداری است باید بگویم که برای بخش عمده آن قرار 
صادر و حدود 40 قرارداد فســخ شده است. همچنین 
برای کسانی که تا 15 درصد قرار کارشناسی اختلاف 
قیمت داشتند، منع تعقیب صادر کردیم. در این پرونده 
سه نفر از کارشناسان که اظهارات خلاف واقع داشتند، 
تحــت تعقیب قرار گرفتند و بــرای آنها حکم حبس 

صادر شده است.
دادستان تهران ادامه داد: حدود 7 میلیارد تومان 
به شهرداری برگشــت و این پرونده در بخش املاک 

مختومه شده است. در این پرونده در ارتباط با مدیران 
که 10 تا 11 نفر هستند، هنوز تصمیم گیری نشده و 

در دستور کار بازپرس پرونده قرار دارد.
دولت آبادی گفت: در دوره نجفی شهردار سابق، 
حدود 12 پرونده به دادستانی تهران ارجاع شده است 
که تمام این پرونده ها در دستور رسیدگی بازپرس قرار 

دارد و ما از نماینده شهرداری نیز توضیح خواستیم.
وی اظهارداشــت: پرونده های مالــی عمدتاً کار 
کارشناسی نیاز دارد و اگر رسانه ها فکر می کنند به صرف 
یک اعلام شــکایت می شود یک پرونده را رسیدگی و 
مختومه کرد، واقعاً این طور نیست. تمام مسائل مالی 
چه از ناحیه شهرداری و چه سازمان بازرسی کل کشور 
به شعبات بازپرسی ارجاع شده اما هنوز به نتیجه روشنی 

نرسیده است. 
دادستان تهران گفت: مرتب در رسانه ها می گویند 
که این پرونده ها رسیدگی نمی شود در حالی که این 
طور نیست و دادستانی برای رسیدگی شاخص هایی 
دارد. اولاً شــاکی باید بیاید و توضیح بدهد؛ ثانیاً باید 
برای ما مشخص شود که فسادی به تعبیر رسانه ها رخ 
داده است یا خیر و ثالثاً باید متهمان بیایند و توضیح 
بدهند، همان کاری که در پرونده املاک شــهرداری 
انجام شد. بنابراین از اینکه رسانه ها مطالبه می کنند ما 
ناراحت نیستیم بلکه خوشحال هم می شویم اما یک 
فرصت معقولی به ما بدهند زیرا رسیدگی ظرف دو الی 

سه ماه واقعاً فرصت کمی است.
ولایتیملکراخریده

دولت آبادی در پاســخ به سؤال دیگری مبنی بر 
اینکه ملک ســعدآباد آقای ولایتی به عنوان تصرف 
غیرقانونی در دادستانی در حال بررسی است یا خیر، 
اظهار داشــت: خیر؛ آقای ولایتی ملک را خریده، از 

خود او سؤال کنید.
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شركت در آشوب و اغتشاش جرم است و به قشر خاصی هم ربط ندارد

انتشــارپرابهــاملیســتخبرنگاران
دریافتکنندهمجــوزورودبهطرحترافیک،
اعتــراضبرخیچهرهها،اهالیرســانهواز
جملهاعضایشورایشــهرتهرانرادرپی

داشتهاست.
به گزارش فارس، عضو شورای شهر تهران با  اشاره 
به اینکه برخی از نماینده های مجلس و فرزندانشان  آرم 
طرح ترافیک خبرنگاری دریافت کرده اند، گفت: این 
کار درست نیست، این طرح قرار بود برای خبرنگاران 
باشد، آن مسئولی که پشت میز می نشیند و راننده 

شخصی دارد، نیاز به طرح ترافیک ندارد.
ناهید خداکرمی با  اشاره به لیست ناقص منتشر 
شده طرح ترافیک خبرنگاری، افزود: در این لیست 
اصلًا مشخص نیست که خبرنگاری که اسمش آمده 

برای کدام رسانه است. 
خداکرمی با بیان اینکه من با مسئولین شهرداری 
در این باره صحبت کردم، ادامه داد: آنها گفتند ما فقط 
اسامی را منتشر می کنیم و افرادی که به ما مدارک 
داده اند آرم خبرنگاری دریافت کرده اند و برخی از افراد 
در انجمن های مختلف حضور داشته و رسانه نداشته اند 
به همین دلیل ما اسامی رسانه ها را اعلام نکرده ایم. 
وی در پاســخ به این سؤال که چرا هنگامی که 
خبرنگاران را پایش می کردند و به اســم نمایندگان 
مجلــس برخــورد کرده اند دوبــاره بــرای آنها و 
خانواده هایشان طرح صادر کرده اند، گفت: مسئولین 
شهرداری می گویند ما به آنها گفته ایم که اسامی تان 
را منتشر می کنیم و این برای شما خوب نیست اما 

آنها گفته اند که بچه های ما با ما کار می کنند.
این عضو شــورا با بیان اینکه هر رسانه خودش 
اسامی را مشخص کرده است و شهرداری فقط طرح 
داده اســت، در پاسخ به اینکه شهرداری معتقد بود 
فقط به خبرنگاران واقعی طــرح می دهد اما کاری 
که صورت گرفته مغایر با وعده های شهرداری است، 

گفت: مسئولان شهری یک هفته فرصت خواسته اند 
تا کار کارشناسی کنند.

خداکرمی با بیان اینکه در کشور گروهی هستند 
که یک ارزن و نخود حاضر نیستند به مستحق برسد 
خطاب به نمایندگانی که آرم طرح ترافیک خبرنگاری 
دریافت کرده اند، گفت: این نمایندگان چرا سهمیه 
گرفته اند باید سهمیه را به خبرنگاری می دادند که 
با پراید در سطح شهر تردد می کند اینها که راننده 

دارند و پشت میزنشین هستند.
وی بــا تأکید بر این موضوع که ما به دنبال این 
هستیم که اسامی خبرنگاران با نام رسانه منتشر شود، 
گفت: ما از معاونت حمل ونقل ترافیک می خواهیم که 

نام رسانه ها را منتشر کند.
این عضو شورا در پاسخ به اینکه شهرداری با شعار 
شفافیت حرکت کرد و معتقد بود که رانت زیادی در 
توزیع طرح ترافیک در ســال های گذشته بوده ولی 
خودش هم این گونه آرم را توزیع کرده است، گفت: 

خبرنگاران باید در شفاف سازی به ما کمک کنند.
احضارمعاونشهرداربهشورا

عضو دیگر شورای شهر تهران نیز با بیان اینکه 
مسئولان معاونت حمل ونقل ترافیک را به شورا احضار 

می کنیم، گفت: باید توضیح دهند که چرا آرم طرح 
ترافیک را این گونه توزیع کرده اند و چرا نام رسانه ها 

را اعلام نکرده اند.
حسن خلیل آبادی با  اشــاره به اینکه برخی از 
مدیران شهرداری، مشاوران شورا و نمایندگان مجلس، 
آرم طرح ترافیک خبرنگاری دریافت کرده اند، افزود: 
ایــن طرح به نام خبرنگاران اســت و نباید فرزندان 
نمایندگان مجلس یا فرزندان مسئولان نشریه ها این 

طرح را دریافت کنند. 
نامرسانههایدریافتکننده

آرمطرحترافیکخبرنگاریاعلامشود
عضو هیئت  رئیسه شــورای شهر نیزخطاب به 
معاونت حمل ونقل ترافیک شهرداری تهران، گفت: 
ما چیزی بــرای پنهان کردن نداریم، در راســتای 

شفاف سازی اسم رسانه ها را منتشر کنید.
زهرا نژادبهرام با بیان اینکه تعداد آرم های طرح 
ترافیــک خبرنگاری محدود بوده اســت، افزود: در 
راســتای بهبود وضعیت و شفاف سازی خوب است 
که معاونت حمل ونقل ترافیک اسامی خبرنگاران را 
منتشر کرده اما ذکر نام رسانه آنها مهم است چرا که 
نباید این سوءتفاهم ایجاد شود که این آرم ها به چه 

افرادی داده شده است. مگر اینکه دلیل خاصی داشته 
باشد که معاونت، اسامی رسانه ها را منتشر نکرده باشد. 
وی ادامــه داد: هدف ما از برقراری طرح جدید 
تلاش برای دو اصل کاهــش آلودگی هوا و عبور از 

رانت خواری بوده است.
تبعیضدرتوزیعطرحترافیکخبرنگاران

رئیس  کمیسیون حمل ونقل شورا نیز با  اشاره به 
انتشار لیست ناقص خبرنگاران دریافت کننده آرم طرح 
ترافیک گفت: معاونت حمل ونقل ترافیک و سازمان 
ترافیک شهرداری طبق مصوبه شورا و دستورالعمل 
اجرایــی عوارض، باید نام خبرنــگاران به اضافه نام 
رسانه شان را منتشر می کرد که معاونت حمل ونقل 
این کار را انجام نداده و خلاف مصوبه عمل کرده است. 
محمد علیخانی با تأکید بر اینکه ظرف چند روز 
آینده باید علت کار این شــهرداری مشخص شود، 
افزود: به نظر می رسد ابهامات زیاد است و تبعیضاتی 
صورت گرفته که شهرداری از انتشار اسامی رسانه ها 

هراس دارد. 
وی ادامه داد:  ما به مســئولین معاونت اعتماد 
کردیم ولی مصوب کردیم که اسامی را منتشر کند، 
به نظر می رسد چیزی که آنها ادعا می کردند، در عمل 
محقق نشده و مبارزه با رانت نداشته اند و نتوانستند در 
این زمینه کاری کنند وگرنه دلیلی نداشت که لیست 

را این چنین منتشر کند.
گفتنی اســت، انتشــار لیســت خبرنــگاران 
دریافت کننده طرح ترافیک و مشــاهده نام برخی 
مسئولان یا فرزندانشان که قرابتی با کار رسانه ندارند 
باعث اعتراض اهالی رســانه شده است.هرچند این 
تبعیض ها و ارائه طرح ترافیک به افراد متفرقه به نام 
خبرنگار در سال های گذشته نیز وجود داشته است 
اما انتشــار اسامی لیست جدید نشان داد که ادعای 
شفافیت و ارائه طرح به خبرنگاران واقعی امسال نیز 

نتوانسته است به طور کامل محقق شود.

اعتراضاعضایشورایشهربهعدمشفافیتلیستمنتشرشده

چرا برخی از نمایندگان مجلس و فرزندانشان طرح ترافیک خبرنگاری گرفتند؟

سرویس سیاسی - 
اینروزهاوهمزمانباهمایشسالانهگروهک
پاریسســالروز در منافقین، مجاهدینخلق،
شورشمسلحانهسازمانمجاهدینخلق)گروهک
منافقین(علیهملتایــراندر3۰خرداد136۰
وانفجاردفترحزبجمهوریاســلامیدر7تیر
کاربرانفضایمجازیباهشــتک»هزارجلاد
هزاراشرف«ضمنبازخوانیجنایاتاینگروهک
تروریستیویادآوریتروربیشاز17۰۰۰نفراز
شهروندانایرانیتوسطآنان،خشمونفرتخود

رانسبتبهاینگروهکاعلامکردند. 
»هزار جلاد هزار اشــرف« کنایــه ای به طرح قجر 
عضدانلو یا همان مریم رجوی سرکرده گروهک تروریستی 
و جنایتکار منافقین به نام هزار اشرف دارد که به خیال 
خام خود با هزار اردوگاه اشــرفی که در ایران دارد، باید 
هزار رخداد اجتماعی )از جشــن فوتبالی تا اعتراضات 
مردمی(را به اغتشاش و آشوب بکشد و برای ایران بحران 

امنیتی بیافریند!
سرکرده این گروهک تروریستی این روزها به تکاپو 
افتاده  تا در قلب پاریس یا هر جایی که راهشان بدهند، 
خط دهنده جماعتی باشند که می خواهند از آب گل آلود 
و وضعیت نابه سامان اقتصادی کشور سوءاستفاده کنند. 
همان هایی که چند روز پیش بازار تهران را با اغتشاشات 
خود بستند و کسبه را تهدید کردند. وی در سال گذشته 

و همزمان با اغتشــاش در برخی شهرهای کشور، مردم 
را به گسترش کانون های شورش دعوت می کرد هرچند 
کــه صحبت های او تاثیری در عموم مردم ایران ندارد و 
علت این مسئله جنایت های گسترده آنها در طول دهه 

60 و همچنین سال های اخیر است.
اما »هزارجلادهزاراشرف اکنون تبدیل به هشتگی 
شده است تا مردم به یاد بیاورند آنها که روزهای گذشته 
در خیابان ها آشــوب می کنند، دست در دست کسانی 
دارند که مشــابه این اقدام را در فتنــه 88 انجام داده 
بودند. بــه یاد بیاورند جنایت های فجیع منافقین را در 

حق ملت مظلوم ایران.
جهت دهــی این قوم آشــوب گر اکنون بر همگان 
مشخص شده است؛ همه آنها از یک قالب ثابت تبعیت 
می کنند، نخست، از بازار و وضعیت اقتصادی می گویند، 
بعد به رهبری و سپاه می تازند، سپس مقاومت در برابر 
اســرائیل و آمریکا را مذموم جلوه می دهند و در نهایت 
می خواهند جبهه مقاومت را هدف قرار دهند. به جرات 
می توان گفت اگر هشــتگ #هزارجلاد هزار اشــرف را 
دنبــال کنید، به عصاره توحش یعنی رژیم بعث صدام، 
آل سعود ملعون، صهیونیســت های وحشی و آمریکای 

جنایتکار می رسید.
یکی از کاربران فضای مجازی نوشت : برای نوشتن 
راجع به جنایات منافقین باید دلت سنگ شده باشه شاید 
باید قبلش اینقدر جنایت و سربریدن داعشی ها رو ببینی 

تا برای روبه رو شدن با جنایات و ترورهای منافقین آماده 
شــده باشی. تو سکوت رسانه ای اون زمان چه جنایاتی 

 صورت نگرفت در حق مردم ایران. 
کاربر دیگری نوشــت : مریم رجــوی که دهه 60 
صدها بازاری بی گناه رو به جرم دفاع از نظام به شــهادت 
رسوند حالا به فکر بازاری های تهران افتاده و براشون اشک 

تمساح می ریزه. 
علی قلهکی در توئیت خود این گونه سازمان منافقین 
را توصیف کرد : مزدور همیشه مزدوره فقط پناهگاهش 
عوض می شه یه روز در بغل صدام هموطن کشی می کنه 
روز دیگه در آغوش بن سلمان به اختلاف افکنی رومی یاره 
در آخر هم، عاقبت به ذلت جان می ســپارد با گرگ ها 

هرکس تفاهم نامه دارد. 
دیگری در توئیتی عنوان کرد: عاشورای خونین حرم 
مطهر رضوی بازخوانی وقایع روزی است که آموزه های 
حقوق بشر آمریکایی از آستین منافقین بیرون زد. حقوق 

برای قتل بشر...
کاربر دیگری با عنوان حاج رضوان نوشت : هزار جلاد 
هزار  اشرف رو وقتی درک می کنی که بدونی نوزاد رو زنده 
توی کانکس سوزوندن یعنی چی ، که بدونی سرب داغ 
ریختن تو حلقوم نوجوون بسیجی یعنی چی ،که بدونی 
ترور پیرمرد عصا به دســت به جرم مسجد رفتن یعنی 
چی ، که بدونی ترور پدر جلوی چشــم دختر خردسال 

یعنی چی، که بدونی.. 

یکی از کاربران با عنوان پرچهر از کرمانشاه نوشت : 
منافقین تو کردستان به خاطر شرط بندی ، شکم زن حامله 
رو پاره می کردند تا ببینن بچه اش چیه ! منافقین همونان 
که ریختن تو بیمارستان اسلام آباد و مردها رو به رگبار 
بستن و نگهبان ها و مریض ها و مادران و نوزادان رو زنده 
زنده سوزوندن. وی همچنین نوشت : این روایت نقل سینه 
به سینه است از آدم های زنده ای است که اطرافم هستند. 
این کاربر در توئیتر خود نوشــت : زمانی در همین 
تهران گروهکی تروریستی بوده که برای مجازات مردمِ 
خمینی دوست با اتو پوست صورتشون رو می کنده یا با 
تیغ موکت بری گردن می بریده و حالا خودشو آلترناتیو 
جمهوری اسلامی می دونه و می خواد امسال با خواب و 
خیالِ هزار اشرف 1000 آشوبِ برانداز در کشور ایجاد کنه. 
دیگری نوشت : جنایات مجاهدین خلق فقط افراد 
غیر عضو را در بر نمی گیرد. سال ها عملیات های گوناگون 
تروریســتی را با قرص سیانور به انجام رساندند یا برای 
آزادی مردم رجوی چندین نفر اقدام به خودسوزی کردند 
که در بین آنها ندا حسنی 25 ساله هم به چشم می خورد. 

گویا فقط طالب مرگ هستند. 
کاربری هم با عنوان دکتر کد در توئیتر خود نوشت : 
من به عنوان یکی از اعضای خانواده 17 هزار نفری شهدای 
ترور اعلام می کنم که برای مریم رجوی و گماشته هاش 
از خاک پاک ایران اســلامی فقط گورهایی برای جنازه 

هاشون خواهد رسید. 

هزارجلادهزاراشرف

روایتکاربرانفضایمجازی
ازچهاردههجنایتسازمانمنافقین

تئوریسینهای از حجاریان که حالی در
اصلیجریاناصلاحطلببهتازگیمدعیشده
بودکهاصولگرایانبرایروحانیخوابهایی
اصلاحطلبان فراکسیون عضو چند دیدهاند،
مجلس،طرحعدمکفایترئیسجمهورراتهیه

ودرحالجمعآوریامضاهستند.
ســعید حجاریان تئوریســین اصلاح طلبان به 
تازگی در گفت وگویی با روزنامه اعتماد مدعی شده 
بود که اصولگرایان برای روحانی چه خوابی دیده اند؟ 
و در ادامــه آورده بود که این جریان، 4 طرح برای 

ضربه زدن به رئیس جمهور در نظر دارد. 
وی این سناریوها را »استعفا« و »اعِمال فشار« 
دانســته بود و مدعی شده بود »ســناریوی سوم، 
طرح عدم کفایت روحانی است؛ به نظر اگر اکثریت 
مجلس تا پایان ســال اوضــاع را بحرانی ببینند و 
نتوانند در برابر فشــار مــردم تاب بیاورند و به این 

جمع بندی برســند که دولــت توانایی حل بحران 
ندارد، لاجرم و شاید بنا به بعضی صحبت ها موضوع 
عــدم کفایت را مطرح می کنند.« حجاریان آخرین 

سناریو را »پرونده سازی« عنوان کرد.
این اظهارات تئوریسین اصلاح طلبان در حالی 
مطرح شــده که جریان منتقــد دولت روحانی که 
عمدتا از اصولگرایان هســتند ضمــن انتقادات از 
برخــی ناکارآمدی هــا در درون دولت، بر بقای آن 
همراه با ترمیم کابینه تاکید دارند اما در این میان 
گویا اصلاح طلبان به دنبال استیضاح حجت الاسلام 

روحانی برآمده اند.
در همین جهت خبرگزاری تســنیم مطلع شد 
که شماری از اصلاح طلبان مجلس )فراکسیون امید( 
بــا تهیه طرحی به دنبال اســتیضاح رئیس جمهور 
هســتند. این طرح هم اکنون در اختیار شماری از 
اعضای فراکســیون امید است تا پس از جمع آوری 

امضا آن را به هئیت رئیس مجلس تقدیم کند.
فراکســیون  عضــو  محمــود زاده  جــلال 
امید)اصلاح طلبــان( مجلس شــورای اســلامی با 
تأیید این خبر گفته است که طراح طرح استیضاح 

حجت الاسلام حسن روحانی بنده هستم.
وی بــا بیان اینکه از حــدود 3 ماه پیش  این 
طرح آماده شــده، ادامه داد: همان زمان نیز با علی 
لاریجانی رئیس مجلس گفت وگوهایی در این زمینه 
داشتیم و قرار شد که چند ماهی دست نگه  داریم.
این نماینده اصلاح طلب مجلس تصریح کرد: در 
جلســه ای که با رئیس مجلس داشتیم مقرر شد تا 
نمایندگان رئیس جمهور با حضور در کمیسیون های 
تخصصــی مجلــس توضیحاتی دربــاره وضعیت 
اقتصادی و سیاسی کشور به نمایندگان ارائه کنند.
نماینده مهاباد در مجلس با بیان اینکه طرحی 
که حدود 3 ماه پیش تدوین شــده بود قبل از آغاز 

موج گرانی ها در کشــور بود، اظهار داشــت:پس از 
گرانی ارز و بهم  ریختگی بازار و ایجاد تورم در کشور 
چند محور دیگر نیز به طرح اولیه اضافه شده است.
عضو فراکسیون امید مجلس با اعلام اینکه در 
چند روز آینده امضاهــای این طرح را جمع آوری 
می کنیم، افزود: با توجه به اینکه روند اســتیضاح 
رئیس جمهــور قدری پیچیده اســت و نیاز به رای 
دو ســوم نمایندگان دارد در حال رایزنی با روسای 
ســه فراکسیون مجلس)امید، مســتقلان ولایی و 
نمایندگان ولایی( هستیم تا این طرح را پیش ببریم.
محمودزاده با بیان اینکه در گفت وگوهایی که 
با برخی از نمایندگان اصلاح طلب مجلس داشته ایم 
آنها نیز موافق این طرح بوده اند، گفت: حتی در طرح 
اولیه ای که حدود 3 ماه پیش تدوین شده بود 12 
نماینــده نیز آن را امضا کرده بودند، 7 نفر از امضا 
کنندگان اصلاح طلب و عضو فراکسیون امید بودند.

برخلافجوسازیها

نمایندگان اصلاح طلب 
طرح استیضاح رئیس جمهور را كلید زده اند

هیئتعالینظارتمجمعتشخیصمصلحتنظام
صبحشنبهباحضوراعضاوبهریاستدکترمحسن

رضاییدبیرمجمعتشکیلشد.
در این جلسه هیئت عالی نظارت در ادامه بحث برای 
بررســی انطباق لایحه پیوستن جمهوری اسلامی ایران به 
کنوانسیون سازمان ملل متحد برای مبارزه با جرایم سازمان 
یافته فرا ملی موسوم به کنوانسیون »پالرمو« با سیاست های 
کلی نظام، گزارش کمیسیون نظارت دبیرخانه درخصوص 
مغایرت این لایحه با بندهایی از سیاست های کلی اقتصاد 

مقاومتی مطرح شد.

بر اساس این گزارش در این جلسه که معاون حقوقی 
رئیس جمهور و روسای کمیسیون های امنیت ملی و سیاست 
خارجی و حقوقی و قضایی مجلس نیز حضور داشتند پس 
از بحث و بررســی و اظهار نظر اعضای هیئت و نمایندگان 
قوای مقننه و مجریه، از مجلس خواســته شد که ابهامات 
موجود در مصوبه خود را برطرف کند تا بتوان عدم مغایرت 

با سیاست های کلی نظام را اعلان کرد.
همچنین مقرر شد در جلسه آتی هیئت عالی نظارت 
مجمع بررسی انطباق لایحه فوق با سیاست های کلی امنیت 

ملی مورد بحث و بررسی قرار گیرد.

مجمعتشخیصمصلحتنظام
پالرمورامغایرباسیاستهایاقتصادمقاومتیتشخیصداد

وزیرارتباطاتوفناوریاطلاعاتاعلامکرد:این
وزارتخانهفهرستسوءاستفادهکنندگانارزمبادلهای
درحوزهکاریخــودرابهمراجعذیصلاحمنعکس

کردهاست.
به گزارش ایرنا، محمدجواد آذری جهرمی در حاشــیه 
نشست اعضای هیئت رئیسه فدراسیون ورزش های کم بینایان 
و نابینایان در منطقه ویژه اقتصادی پیام البرز در گفت وگو با 
خبرنگاران اظهار داشت: انتظار می رود سایر وزارتخانه ها نیز 
فهرست سوء استفاده کنندگان از ارز مبادله ای را اعلام کنند.

وی ادامــه داد: وزارت ارتباطــات و فنــاوری اطلاعات 
فهرســت این شرکت ها را منتشــر کرده و دستگاه قضایی، 
ســازمان تعزیرات حکومتی و بازرســی کل کشور در حال 

بررسی موضوع هستند.
آذری جهرمی اضافه کرد: در هر حوزه ای که کشــور با 

مشکلات بین المللی و اقتصادی مواجه شده، مردم با مسئولان 
همراهی کرده اند. 

وی بیان داشت: هرچند مردم سختی ها را تحمل کرده اند 
اما فساد برایشان غیرقابل تحمل است.

آذری جهرمی گفت: باید فهرست سوء استفاده کنندگان 
از ارز مشخص شود. وی ادامه داد: مردم را نباید نامحرم بدانیم 
و فهرست ها باید شفاف منتشر شود، اگر به بهانه های مختلف 
این کار را انجام ندهیم غیرقابل قبول است زیرا شفاف  سازی 

به رشد کشور کمک می کند.
وزیر ارتباطــات و فناوری اطلاعات در بخش دیگری از 
سخنان خود به مسافربری شدن فرودگاه پیام البرز اشاره کرد و 
گفت: یکی از برنامه ها در ستاد اقتصاد مقاومتی البرز، راه اندازی 
فرودگاه مسافربری پیام است که به صورت جدی این مسئله 

در حال پیگیری بوده و مجوزهای مختلف اخذ شده است.

وزارتارتباطاتسوءاستفادهکنندگانارزرامعرفیکرد

محمدجلالفیروزنیابهعنوانسفیرجدید
ایراندرلبنانتعیینشد.

به گزارش ایسنا، با اتمام دوران ماموریت محمد 
فتحعلی، سفیر ایران در لبنان به زودی محمد جلال 
فیروزنیا به عنوان ســفیر جدیــد ایران راهی بیروت 

خواهد شد.
محمد جلال فیروزنیــا در کارنامه دیپلماتیک 
خود دارای سابقه حضور در سفارت خانه های ایران در 
کشورهای یمن، بحرین و مالزی به عنوان سفیر است.
از دیگر مسئولیت های این دیپلمات می توان به 

حضور او به عنوان مدیرکل خلیج فارس وزارت خارجه، 
رئیس اداره اول خلیج فارس، رئیس اداره دوم خاورمیانه 
و شــمال آفریقا و مشاور وزیر در دستگاه دیپلماسی 

کشور اشاره کرد.
طبق اخبار منتشــر شده محمد فتحعلی سفیر 
فعلی ایران در لبنان به زودی راهی تهران خواهد شد. 
او چندی پیش با تعدادی از مقامات لبنان با توجه به 

پایان مسئولیتش خداحافظی کرد.
این دیپلمات از ســال 1393 مسئولیت سفارت 

ایران در لبنان را برعهده داشته است.

سفیر جدید ایران در لبنان تعیین شد


